

Title (en)
CONTRACEPTIVE HOOD.

Title (de)
EMPFÄNGNISVERHÜTENDES MITTEL.

Title (fr)
PRESERVATIF.

Publication
EP 0216896 A1 19870408 (EN)

Application
EP 86902599 A 19860325

Priority
US 71560885 A 19850325

Abstract (en)
[origin: WO8605681A1] A male contraceptive hood which is adhesively secured to the penis, the hood being initially rolled up and the interior of the hood having a layer of adhesive (85) thereon when it is unrolled. The hood has a thin sheath (82) which serves as the contraceptive device and an outer cylindrical member (81) which is initially rolled together with the thin sheath. The outer cylindrical member has a lubricant (92) on its inner surface. After the unit (81) is unrolled onto a penis, the outer member can then be removed leaving only the thin inner sheath (82) on the penis. Some of the lubricant remains on the outer surface on the sheath to facilitate intercourse. A projecting portion (56) is provided on the outer member for grasping the outer member to remove it. The contraceptive hood may be either relatively short (Figures 1 through 10) so as to extend only slightly beyond the head of the penis, or sufficiently long (Figures 12 through 18) to extend over substantially the entire length of the penile shaft.

Abstract (fr)
Préservatif masculin fixé de manière adhésive au pénis. Le préservatif est initialement enroulé, l'intérieur du préservatif étant pourvu d'une couche adhésive (85) lorsqu'il est déroulé. Le préservatif se compose d'une fine enveloppe (82) qui sert de moyen contraceptif et d'un élément cylindrique extérieur (81) qui est initialement enroulé avec ladite enveloppe. La surface intérieure de l'élément cylindrique extérieur est pourvue d'un lubrifiant (92). Après que ledit élément (81) a été déroulé sur le pénis, il peut être retiré, ne laissant sur le pénis que la fine enveloppe intérieure (82). Une partie du lubrifiant reste sur la surface extérieure de l'enveloppe pour faciliter le rapport. L'élément extérieur est pourvu d'une partie en saillie (56) permettant de saisir l'élément extérieur pour le retirer. Le préservatif peut être soit relativement court (figures 1 à 10), de manière à ne s'étendre que légèrement au-delà du gland du pénis, soit suffisamment long (figures 12 à 18) pour s'étendre quasiment sur toute la longueur du pénis.

IPC 1-7

A61F 5/44

IPC 8 full level

A61F 5/44 (2006.01); **A61F 6/04** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A61F 6/04 (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8605681 A1 19861009; DE 3686463 D1 19920924; DE 3686463 T2 19930121; EP 0216896 A1 19870408; EP 0216896 A4 19880614;
EP 0216896 B1 19920819; JP H0587257 B2 19931216; JP S61226040 A 19861007; US 4638790 A 19870127

DOCDB simple family (application)

US 8600574 W 19860325; DE 3686463 T 19860325; EP 86902599 A 19860325; JP 11764785 A 19850530; US 71560885 A 19850325